

Governor in Chief, to know His Grace's pleasure, when he will be attended by this House with their Address.

On motion of Mr. *Blanchet*, seconded by Mr. *Gauvreau*,

Ordered, That the Clerk do lay before this House, a List of all the Officers and persons in the service of this House, stating their respective duties, their salaries, wages and emoluments.

Then, on motion of Mr. *Taschereau*, seconded by Mr. *Lagueux*,

The House adjourned 'till Monday, at twelve o'clock at noon.

Monday, 25th January, 1819.

Messengers Report.

MR. *Taschereau*, accompanied by the other Messengers, reported, that in obedience to the orders of the House, they had waited upon His Grace the Governor in Chief, to know His Grace's pleasure, when he would receive the House with their Address, and that His Grace had been pleased to appoint to-morrow, at half-past two o'clock in the afternoon, to receive this House, at the Castle of *Saint Lewis*.

On motion of Mr. *Taschereau*, seconded by Mr. *Vanfelson*,

Resolved, That when this House doth adjourn, it will adjourn 'till to-morrow, at two o'clock in the afternoon.

List of Officers, &c. of the House, laid before the House.

Mr. Speaker laid before the House, a List of the Officers, Clerks and Servants, of the House of Assembly, pursuant to an Order of the House, of the twenty-third instant, and the said List was read, and is as followeth :

List of the Officers, Clerks and Servants, of the House of Assembly of *Lower-Canada*, submitted to the House under an Order of the twenty-third January, one thousand eight hundred and nineteen.

	Currency.
<i>William Lindsay</i> , Esquire, Clerk,	£500 per an.
<i>P. E. Desbarats</i> , Esquire, Clerk Assistant,	£400 do.
<i>Robert Christie</i> , Esquire, Law Clerk,	£200 do.
<i>Charles Frémont</i> , { Esquires, Transla- }	£200 do.
<i>William Green</i> , { tors, each, }	
<i>G. B. Faribault</i> , { Esquires, Clerks of }	£150 do.
<i>Jasper Brewer</i> , { Committees and }	
	Papers, each, }

N. B. The above Salaries were recommended by Resolutions of the House, of the 13th March, 1815.

W. B. Lindsay, Writing Clerk, and to attend Committees. This place has existed for many years past, and the Salary has always been £55 do.

J. A. Bouthillier, Esquire, Clerk attending Committees, and occasionally assisting to translate from English to French, for which he receives during the Session, 20s. per diem. with an additional allowance for inspecting the printing of the Journals, in both Languages, of £50

L. B. Pinguet, { Clerks of Engross- }
E. Glackemeyer, { ments, each, dur- } 15s. per diem.
 { ing the Session, }

Other Clerks in the several Offices of the Chief Clerk, employed in copying the Journals, Bills and Papers, of all descriptions, viz :

P. E. Gagnon, *James Forster*, *C. P. Huot*, and *E. B. Lindsay*, each, during the Session, 15s. per diem.
P. Lawler, during the Session, 12s6 do.
E. Desbarats and *W. Richardson*, do. 10s. do.

N. B. Two of the above are in addition to the usual number, as the Clerk Assistant, and both Clerks of Committees and Papers, are prevented from attending their duty, by severe indisposition.

Antoine

le Gouverneur en Chef pour savoir de Sa Grace quand il lui plaira recevoir cette Chambre avec son Adresse.

Sur motion de Mr. *Blanchet*, secondé par Mr. *Gauvreau*,

Ordonné, Que le Greffier mette devant cette Chambre une liste de tous les Officiers et Personnes au service de cette Chambre, mentionnant leurs devoirs respectifs, leurs salaires, leurs gages et émoluments.

Liste des Officiers, de la Chambre et leurs Salaires.

Alors, sur motion de Mr. *Taschereau*, secondé par Mr. *Lagueux*,

La Chambre s'est ajournée à Lundi à Midi.

Lundi, 25 Janvier, 1819.

MR. *Taschereau*, accompagné des autres Messagers, a fait rapport qu'en obéissance aux ordres de la Chambre, ils s'étoient rendus auprès de Sa Grace le Gouverneur en Chef, pour savoir de Sa Grace, quand il lui plaira recevoir la Chambre avec son Adresse, et qu'il avoit plû à Sa Grace de fixer demain à deux heures et demie de l'après-midi, pour recevoir la Chambre au Château Saint Louis.

Rapport des Messagers.

Sur motion de Mr. *Taschereau*, secondé par Mr. *Vanfelson*,

Résolu, Que lorsque cette Chambre s'ajournera, elle s'ajourne à demain à deux heures de l'après midi.

Mr. l'Orateur a mis devant la Chambre une liste des Officiers, Greffiers et Domestiques de la Chambre d'Assemblée, conformément à un ordre de la Chambre du vingt trois du courant, laquelle liste a été lue, et est comme suit :

Liste des Officiers, &c. de la Chambre mis devant la Chambre.

Liste des Officiers, Clercs et Domestiques de la Chambre d'Assemblée du *Bas-Canada*, soumise à la Chambre en vertu d'un Ordre du vingt-trois Janvier, Mil huit cent dix-neuf.

	Courant.
<i>William Lindsay</i> , Ecuyer, Greffier,	£500 par an.
<i>P. E. Desbarats</i> , Ecuyer, Assis- tan Greffier,	400 do.
<i>Robert Christie</i> , Ecuyer, Greffier en Loi,	200 do.
<i>Chas. Frémont</i> , { Ecuyers, Traduc- }	200 do.
<i>William Green</i> , { teurs, chacun, }	
<i>G. B. Faribault</i> , { Ecuyers, }	150 do.
<i>Jasper Brewer</i> , { Clercs des Co- }	
	mités et Papiers, }
	chacun, }

N. B. Les appointemens ci-dessus ont été recommandé par des Résolutions de la Chambre du 13 Mars, 1815.

W. B. Lindsay, Ecrivain et pour assister aux Comités. Cette place existe depuis plusieurs années et les appointemens ont toujours été, 55 do.

J. A. Bouthillier, Ecuyer, Clerc pour assister aux Comités et de tems à autre pour aider à traduire l'Anglois en François, pour quoi il reçoit durant la Session, 20s. par jour.

Avec une Allouance additionnelle pour surveiller à l'impression des Journaux dans les deux langues, de £50

L. B. Pinguet, { Clercs pour gros- }
E. Glackemeyer, { soyer, chacun } 15s. par jour.
 { durant la Session, }

Autres Clercs dans les différens Bureaux du Greffier, employés à copier les Journaux, les Bills et Papiers de toutes descriptions, savoir :

P. E. Gagnon, *James Forster*, *C. P. Huot*, et *E. B. Lindsay*, chacun durant la Session, 15s. par jour.
P. Lawler, durant la Session, 12s6 do.
E. Desbarats et *W. Richardson*, do. 10s. do.

N. B. Deux des Clercs ci-dessus sont en addition au nombre ordinaire, vû que l'Assistant Greffier et les deux Clercs des Comités et des Papiers, ne peuvent se rendre à leurs devoirs pour cause de grande maladie.

Antoine